
Geachte minister van LNV, 

Met verbazing heb ik als jager gelezen dat uw voornemens bent om de jacht op het haas niet te 
openen. Ik beheer mijn jachtveld al ca. 40 jaar en de stand van de haas is prima en al jaren stabiel in 
ons jachtveld. Dat enkel uit gegaan wordt van de telgegevens van SOVON is in mijn ogen niet juist. Ik 
heb deze beste mensen van SOVON nog nooit in ons jachtveld gezien of vernomen van onze boeren 
dat er amatuurvogelaars langs geweest zijn om te tellen. 1 ding weet ik wel zeker, dat wij elke jaar 
wel tellen. Daarom zou bij het voorgenomen besluit om de jacht op de haas te sluiten op zijn minst 
ook de telgegevens vanuit de WBE gebruikt moeten worden. Wij als jagers tellen elk voorjaar alle 
diersoorten in ons jachtveld. Voor een jachtdag op de haas gaan we een week daarvoor met de 
warmtebeeldcamera te veld om te bezien of de hazenstand nog steeds voldoende is om te kunnen 
jagen. Zelfs tijdens de jachtdag op de hazen wordt nauwkeuring in de gaten gehouden hoeveel hazen 
er geschoten worden, maar belangrijker hoeveel hazen er weggelopen zijn. Op deze manier beheren 
we de hazenstand. Dat de stand stabiel is komt o.a. door de manier van beheer. 

Daarnaast wordt veel tijd gestoken in het beheer van de zwarte kraai en vos (toen het nog mocht) In 
het maaiseizoen zijn het de kraaien en vossen die de meeste jongen hazen en jonge weidevogels te 
grazen nemen. Wij als jagers motiveren de boeren ook om stukjes te laten staan voor de dekking van 
de jonge weidevogels en hazen.  Als de jacht op het haas sluit, is het de kraai en de vos die de 
stabiele hazenstand de das omdoet. Beheer door de jager is nodig om een gevarieerd beeld aan 
diersoorten in de polder te behouden.  

 

Met Vriendelijke groet, 

 


